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News - ASRoma.pl

Jak podają media, Roma jest najbliżej ze wszystkich, jeśli chodzi o kwestię

pozyskania Radji Nainggolana. Pomocnika Udinese wycenia się na 15 mln

euro, a część gotówki miałaby zostać pokryta połowami kart młodych

piłkarzy.

 

Tymczasem prezydent Cagliari, Massimo Cellino, twierdzi w krótkim wywiadzie dla 

Radio Goal, iż nie sprzeda swoich najlepszych piłkarzy:

- Od miesięcy nie rozmawiałem z De Laurentiisem. Dziękuję publiczności Napoli,

która zrozumiała nasz trudny moment, kiedy przyjechaliśmy grać na San Paolo,

bardzo to doceniam. Myślę jedynie o podarowaniu stadionu swojej drużynie. Gra w

Trieście była utopią, stąd przebudujemy Is Arenas. Nainggolan? Mam dość

rozwijania graczy i sprzedawania ich, stąd sądzę, że żaden z ważnych graczy nie

odejdzie, a dodatkowo zespół zostanie wzmocniony.
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